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Ledamöter
Närvarande Anmärkning Ej närvarande Anmärkning

Alma Swärdh Ordf. Alice Karjalainen

Nellie Björk Nathell Sekr. Erik Petersson

Linnea Ahl Just. Maja Lundahl

Victor Samuelsson Cajsa Hedström

Isabell Gadd

Erik Lunneby

Jonas Andersen

Övriga deltagare:
Namn Funktion Paragrafer
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ÖPPNANDE
§1 Mötets öppnande
Mötesordförande Alma Swärdh öppnar mötet 14:56.

§2 Val av sekreterare
Förslag: Nellie Björk Nathell
DS tar följande
BESLUT
Att: Välja Nellie Björk Nathell till sekreterare.

§3 Val av justerare
Förslag: Linnea Ahl
DS tar följande
BESLUT
Att: Välja Linnea Ahl till justerare.

§4 Godkännande av föredragningslistan
DS tar följande
BESLUT
Att: Godkänna föredragningslistan enligt förslag.
Att: Justera föredragningslistan löpande

INFORMATIONSÄRENDEN
§5 Återkoppling av diskussions - och beslutsärenden från föregående protokoll
Föregående möte hade vi följande diskussions- och beslutsärenden:

§13 DÅM 2025 ska äga rum på Åkersberg, den 4-6 april 2025. Åkersberg är också bokat.

§12 Vi pratade om utskottets indelning, identitet, arrangemang och kommunikation. Vi
pratade också om att utskotten har kommit igång bra med sitt arbete.

§6 Föregående protokoll
DS tar följande
BESLUT
Att: Lägga protokollet från 2/6-24 till handlingarna.
Att: Bordlägga protokollet från 17/3-24 till nästa beslutande möte.
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§7 Verksamhet
a) Genomförd

En Tysklandsresa är genomförd 5-9/6-2024 och är därmed genomförd sedan föregående
möte. Det var 7 st med på resan. Det är Lund stift vänstift i Tysklands ungdomsorganisation
Evangelische Jugend der EKM som anordnade festivalen. Vår grupp kom fram i Tyskland på
kvällen och blev mottagna av Cedric, den tyska representanten. De 7 st som var med på
resan hjälpte till att förbereda festivalen som de också senare deltog på. I Tyskland hade de en
taizéinspirerad gudstjänst, mycket musik och gemensamhet med tyskarna. En uppskattad
resa.

En Taizéresa är genomförd 26/6-2/7-24 och därmed genomförd sedan föregående möte. Det
var 29 st som deltog på resan. Det var bussresa både dit och hem.

b) Planerad
Riksårsmötet är planerat innan nästa möte. RÅM äger rum den 8-10 augusti på Åkersberg.
Andra distrikt som också har valt att samlas på Åkersberg är Växjö och Linköping. Mötet är
digitalt och distrikten kommer sitta i separata rum men med aktiviteter tillsammans.
Aktiviteter med samtliga distrikt kommer att äga rum i den mån och tid som finns.

§8 Ekonomi
Ingen ny information.

§9 Områdena
a) Ledning/AU

I arbetsutskottet har fokus legat på framför utskottets indelning och få igång arbetet med
utskotten.

b) Kommunikation
I kommunikationsutskottet har det skett två digitala möten. På första mötet deltog alla i
utskottet och de pratade om vad de vill åstadkomma med utskottet och de bestämde om hur
de skulle göra med vloggar från Taizé. På deras möte förberedde de inför kyrkovalet som
hålls en gång var fjärde år och nästa kyrkoval är 2025. Det som vi vill göra är att informera
och peppa unga personer att engagera sig att både rösta och kanske ställa upp i valet. De
pratade också under mötet om hur de ska gå tillväga med 1700- årsjubileet av konciliet i
Nicea och 100-års jubileet av det ekumeniska mötet i Stockholm som kommer att firas 2025.
Det som Nicea och jubileumet handlar om är att år 325 i Nicea firades det första ekumeniska
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kyrkomötet och det var vid detta möte som ortodox kristologi etablerades. Det var också
startskottet för samarbeten mellan olika kyrkotraditioner. År 1925, bjöd ärkebiskopen Nathan
Söderblom in till det första stora ekumeniska mötet i Sverige som ägde rum i Stockholm.
Detta firar vi också 2025 med 100- års jubileum.

Andra mötet deltog alla + Anton Wetterholtz och de pratade om: materiallager, sociala
medier, att övriga utskott ska dela till sociala medier, bestämde en fysisk träff som ska vara
på söndagen efter RÅM.

c) Identitet
I Identitetsutskottet har det skett två möten, ett digitalt och ett fysiskt. På mötena planerade de
Distriktsdagen som ska äga rum den 17 november med tema: årsmöte och demokrati. De har
också planerat För alla SKUL(L) som ska äga rum den 27 oktober i Hässleholm där åldern är
0-30, alla är välkomna. På För allas SKUL(L) har de bjudit in EKHO och inväntar besked.
De tänkte ha stationer och workshop på För allas SKUL(L). Slutligen planerade de också en
tackfest som ska infalla den 25 januari 2025. Tackfesten är för alla som har varit ideella i
SKUL under 2024. Mer info om tackfesten kommer. De bokade också in nästa möte.

d) Arrangemang
I Arrangemangsutskottet har det skett en fysisk träff i Helsingborg. På mötet deltog alla. På
mötet bestämdes vem i utskottet som är ansvarig för vilka arrangemang. Det diskuterades om:
en familjedag som ska äga rum 31 augusti i Höörs församlingshem med tema utmaningar och
tävlingar, de unga vuxna läger som ska äga rum 13-15 september på obestämd plats med
tema Bönens kraft och åldern är 18-30, höstlovsläger som ska infalla den 28-30 oktober på
stiftsgården i Södra Hoka med temat Bibelns skattjakt och åldern är 7-13 år. Det som är nytt
för höstlovslägret är att vi ska börja det från lunch den 28/10 och avsluta efter lunch den
30/10 så det blir ett lite längre läger som efterfrågades i en motion på DÅM 2024. Det sista
som det diskuterades var en julfest som ska inträffa någon gång i mitten av december i
Limhamn. Inget utskottsmöte är ännu inplanerat då Alice sommarjobbar.

§10 Rapporter
a) Externa samarbeten

Angående vårt externa samarbete med Sensus pratade vi om att ordförande har pratat med
Robin Nord som är vice ordförande i Sensus Skåne-Blekinge. Sensus är ett kristet
studieförbund. SKUL och Sensus har tidigare haft ett utvecklat samarbete, men efter ändrade
förutsättningar för Sensus för ett par år sedan har samarbetet legat på is. Sensus har ändrat
arbetsformer och är nu intresserade av att återigen utveckla samarbetet mellan SKUL och
Sensus. Sensus har efterfrågat en person från SKUL till Valberedningen i Sensus
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Skåne-Blekinge. Uppdraget är arvoderat och personen väljs på två år. Styrelsen uppmanas att
söka upp personer tills nästa möte som kan tänkas passa i uppdraget.

Angående samarbete med vårt vänstift i Tyskland pratade vi med Veronica Strand och Anton
Wetterholtz som har skrivit en rapport om hur Tysklandsresan varit och vad man bör tänka på
till nästa gång, både när de kommer till oss och när vi blir bjudna dit igen. Rapporten kommer
att vara styrelsen tillhanda till nästa styrelsemöte.

b) Externa arrangemang, som vi har deltagit i
Ingen ny information.

c) Externa arrangemang, som vi planerar att delta i
RÅM - Riksårsmötet den 8-10 augusti på Åkersberg tillsammans med Växjö och Linköpings
distrikt. Riksårsmötet kommer att vara digitalt och distrikten kommer att sitta i separata rum.

d) Personal
Personalen i SKUL är just nu på semester.

e) Andra organ
Södra Hoka - Verksamheten ser ut att vara bättre under sommaren och lite sämre på vintern.

f) Information från förbundet
Det kommer att ske ett seminarium om skogsfrågan den 27 augusti, kl 13-16 i Uppsala.

Vi har också fått frågan om att skicka in filmer till RÅM. Victor Samuelsson kollar på det
med hjälp av Anton Wetterholtz när han är tillbaka från sin semester. Det är ett ärende för
kommunikationsutskottet.

Tipsa om barnkör - och barnkör ledarstipendium. Stipendiet delas ut av förbundet och
Sveriges Kyrkosångsförbund. Nomineringar ska skickas in senast 31/8.

g) Lokalavdelningar
Ingen ny information.

h) Övrigt
Ingen ny information.
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§11 Övrig information
Det kom upp på övrig information att det har varit svårt för distriktet att få tag på
kontaktuppgifter till olika lokalavdelningar och fick tipset att höra av sig till registeransvarig
för där står alltid kontaktinformation. Alltså handlade det om hur distriktet lätt ska kunna
kontakta lokalavdelningar.

BESLUTSÄRENDEN

Alma Swärdh ajournerade mötet 16:19.
Alma Swärdh öppnade mötet igen 17:08.

§12 Ansökan lokalavdelningspotten
Svenska Kyrkans Unga i Sankt Hans, Svenska Kyrkans Unga i bredvid blocket och Svenska
Kyrkans Unga i Maria Magdalena har ansökt om 10 000kr från lokalavdelningspotten för att
hyra buss. Bussen ska användas för att kunna åka till Liseberg och andra aktiviteter.

Vi tog en diskussions runda där alla fick säga vad de tyckte och tänkte om ansökan:
Det som kom upp på tal var att ansökan var lite otydlig för oss om vart pengarna ska gå till
om det främst är självaste bussen eller till själva arrangemanget på Liseberg. En sak som togs
upp i diskussionen är att Lunds lokalavdelningar endast vill utföra detta med sina egna
ungdomar och eftersom det innefattar tre lokalavdelningar följer det tekniskt sätt det kriteriet
för lokalavdelningspotten. Vi vill också förstå hur en bussresa kan ge gemenskap och vad
som görs på bussresan för gemenskapens skull. Det kom också upp på tal att på Liseberg är
det sällan att stora grupper tillsammans går till en attraktion och står i kö utan att det
förmodligen kommer att ske uppdelningar och att kompisar går med kompisar. Återigen
kommer frågan tillbaka hur det bidrar till gemenskap. Sen gick funderingar till om inte tåg är
ett billigare resealternativ om de bara ska till Liseberg samt att det kan ge samma bidrag till
gemenskap. Vi kom också fram till att vi hellre ser att pengarna går till själva aktiviteten än
bussen på grund av att gemenskapen inte kommer genom en bussresa utan från vad man gör
tillsammans. Sen dök det upp några frågor om vad som menas med “Möjlighet att se mer av
Göteborg”, vad är det som de vill se mer av? Vad i ärendet har Kristus i centrum som står
med i Svenska Kyrkans Ungas syftesparagraf? Dessa frågor kom upp då formuleringen inte
följer syftesparagrafen som är det största problemet med ansökan.

Ett förslag som togs upp är att de ansökande ska få möjligheten att utveckla och vara mer
specifika till vart pengarna ska gå. Vi kände att det var otydlighet i det och vid bättre
förståelse om vart pengarna ska gå gör det lättare för oss i styrelsen att ta ett rättvist beslut.
Med en möjlighet till komplettering menas det fram till vårt nästa möte den 16-18 augusti och
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därför får kompletteringen gärna lämnas in någon dag innan.

DS tar följande
BESLUT
Att: ge Alma Swärdh i uppdrag att fråga ansökande om komplettering på ansökan.
Att: bordlägga ärendet till nästa beslutande möte.

AVSLUTANDE
§13 Nästa möte
Nästa planerade möte är den 16-18 augusti på Petersgården i Lund.

§14 Övriga frågor
Ingen ny information

§15 Mötets avslutande
Mötesordförande Alma Swärdh avslutar mötet 17:32.

BILAGOR
Bilaga 1 - Föredragningslistan
Bilaga 2 - Beredande dokument inför Distriktsstyrelsemöte
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Ledamöter
Närvarande Anmärkning Ej närvarande Anmärkning


Alma Swärdh Ordf. Alice Karjalainen


Nellie Björk Nathell Sekr. Erik Petersson


Linnea Ahl Just. Maja Lundahl


Victor Samuelsson Cajsa Hedström


Isabell Gadd


Erik Lunneby


Jonas Andersen


Övriga deltagare:
Namn Funktion Paragrafer
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ÖPPNANDE
§1 Mötets öppnande
Mötesordförande Alma Swärdh öppnar mötet 14:56.


§2 Val av sekreterare
Förslag: Nellie Björk Nathell
DS tar följande
BESLUT
Att: Välja Nellie Björk Nathell till sekreterare.


§3 Val av justerare
Förslag: Linnea Ahl
DS tar följande
BESLUT
Att: Välja Linnea Ahl till justerare.


§4 Godkännande av föredragningslistan
DS tar följande
BESLUT
Att: Godkänna föredragningslistan enligt förslag.
Att: Justera föredragningslistan löpande


INFORMATIONSÄRENDEN
§5 Återkoppling av diskussions - och beslutsärenden från föregående protokoll
Föregående möte hade vi följande diskussions- och beslutsärenden:


§13 DÅM 2025 ska äga rum på Åkersberg, den 4-6 april 2025. Åkersberg är också bokat.


§12 Vi pratade om utskottets indelning, identitet, arrangemang och kommunikation. Vi
pratade också om att utskotten har kommit igång bra med sitt arbete.


§6 Föregående protokoll
DS tar följande
BESLUT
Att: Lägga protokollet från 2/6-24 till handlingarna.
Att: Bordlägga protokollet från 17/3-24 till nästa beslutande möte.
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§7 Verksamhet
a) Genomförd


En Tysklandsresa är genomförd 5-9/6-2024 och är därmed genomförd sedan föregående
möte. Det var 7 st med på resan. Det är Lund stift vänstift i Tysklands ungdomsorganisation
Evangelische Jugend der EKM som anordnade festivalen. Vår grupp kom fram i Tyskland på
kvällen och blev mottagna av Cedric, den tyska representanten. De 7 st som var med på
resan hjälpte till att förbereda festivalen som de också senare deltog på. I Tyskland hade de en
taizéinspirerad gudstjänst, mycket musik och gemensamhet med tyskarna. En uppskattad
resa.


En Taizéresa är genomförd 26/6-2/7-24 och därmed genomförd sedan föregående möte. Det
var 29 st som deltog på resan. Det var bussresa både dit och hem.


b) Planerad
Riksårsmötet är planerat innan nästa möte. RÅM äger rum den 8-10 augusti på Åkersberg.
Andra distrikt som också har valt att samlas på Åkersberg är Växjö och Linköping. Mötet är
digitalt och distrikten kommer sitta i separata rum men med aktiviteter tillsammans.
Aktiviteter med samtliga distrikt kommer att äga rum i den mån och tid som finns.


§8 Ekonomi
Ingen ny information.


§9 Områdena
a) Ledning/AU


I arbetsutskottet har fokus legat på framför utskottets indelning och få igång arbetet med
utskotten.


b) Kommunikation
I kommunikationsutskottet har det skett två digitala möten. På första mötet deltog alla i
utskottet och de pratade om vad de vill åstadkomma med utskottet och de bestämde om hur
de skulle göra med vloggar från Taizé. På deras möte förberedde de inför kyrkovalet som
hålls en gång var fjärde år och nästa kyrkoval är 2025. Det som vi vill göra är att informera
och peppa unga personer att engagera sig att både rösta och kanske ställa upp i valet. De
pratade också under mötet om hur de ska gå tillväga med 1700- årsjubileet av konciliet i
Nicea och 100-års jubileet av det ekumeniska mötet i Stockholm som kommer att firas 2025.
Det som Nicea och jubileumet handlar om är att år 325 i Nicea firades det första ekumeniska
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kyrkomötet och det var vid detta möte som ortodox kristologi etablerades. Det var också
startskottet för samarbeten mellan olika kyrkotraditioner. År 1925, bjöd ärkebiskopen Nathan
Söderblom in till det första stora ekumeniska mötet i Sverige som ägde rum i Stockholm.
Detta firar vi också 2025 med 100- års jubileum.


Andra mötet deltog alla + Anton Wetterholtz och de pratade om: materiallager, sociala
medier, att övriga utskott ska dela till sociala medier, bestämde en fysisk träff som ska vara
på söndagen efter RÅM.


c) Identitet
I Identitetsutskottet har det skett två möten, ett digitalt och ett fysiskt. På mötena planerade de
Distriktsdagen som ska äga rum den 17 november med tema: årsmöte och demokrati. De har
också planerat För alla SKUL(L) som ska äga rum den 27 oktober i Hässleholm där åldern är
0-30, alla är välkomna. På För allas SKUL(L) har de bjudit in EKHO och inväntar besked.
De tänkte ha stationer och workshop på För allas SKUL(L). Slutligen planerade de också en
tackfest som ska infalla den 25 januari 2025. Tackfesten är för alla som har varit ideella i
SKUL under 2024. Mer info om tackfesten kommer. De bokade också in nästa möte.


d) Arrangemang
I Arrangemangsutskottet har det skett en fysisk träff i Helsingborg. På mötet deltog alla. På
mötet bestämdes vem i utskottet som är ansvarig för vilka arrangemang. Det diskuterades om:
en familjedag som ska äga rum 31 augusti i Höörs församlingshem med tema utmaningar och
tävlingar, de unga vuxna läger som ska äga rum 13-15 september på obestämd plats med
tema Bönens kraft och åldern är 18-30, höstlovsläger som ska infalla den 28-30 oktober på
stiftsgården i Södra Hoka med temat Bibelns skattjakt och åldern är 7-13 år. Det som är nytt
för höstlovslägret är att vi ska börja det från lunch den 28/10 och avsluta efter lunch den
30/10 så det blir ett lite längre läger som efterfrågades i en motion på DÅM 2024. Det sista
som det diskuterades var en julfest som ska inträffa någon gång i mitten av december i
Limhamn. Inget utskottsmöte är ännu inplanerat då Alice sommarjobbar.


§10 Rapporter
a) Externa samarbeten


Angående vårt externa samarbete med Sensus pratade vi om att ordförande har pratat med
Robin Nord som är vice ordförande i Sensus Skåne-Blekinge. Sensus är ett kristet
studieförbund. SKUL och Sensus har tidigare haft ett utvecklat samarbete, men efter ändrade
förutsättningar för Sensus för ett par år sedan har samarbetet legat på is. Sensus har ändrat
arbetsformer och är nu intresserade av att återigen utveckla samarbetet mellan SKUL och
Sensus. Sensus har efterfrågat en person från SKUL till Valberedningen i Sensus
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Skåne-Blekinge. Uppdraget är arvoderat och personen väljs på två år. Styrelsen uppmanas att
söka upp personer tills nästa möte som kan tänkas passa i uppdraget.


Angående samarbete med vårt vänstift i Tyskland pratade vi med Veronica Strand och Anton
Wetterholtz som har skrivit en rapport om hur Tysklandsresan varit och vad man bör tänka på
till nästa gång, både när de kommer till oss och när vi blir bjudna dit igen. Rapporten kommer
att vara styrelsen tillhanda till nästa styrelsemöte.


b) Externa arrangemang, som vi har deltagit i
Ingen ny information.


c) Externa arrangemang, som vi planerar att delta i
RÅM - Riksårsmötet den 8-10 augusti på Åkersberg tillsammans med Växjö och Linköpings
distrikt. Riksårsmötet kommer att vara digitalt och distrikten kommer att sitta i separata rum.


d) Personal
Personalen i SKUL är just nu på semester.


e) Andra organ
Södra Hoka - Verksamheten ser ut att vara bättre under sommaren och lite sämre på vintern.


f) Information från förbundet
Det kommer att ske ett seminarium om skogsfrågan den 27 augusti, kl 13-16 i Uppsala.


Vi har också fått frågan om att skicka in filmer till RÅM. Victor Samuelsson kollar på det
med hjälp av Anton Wetterholtz när han är tillbaka från sin semester. Det är ett ärende för
kommunikationsutskottet.


Tipsa om barnkör - och barnkör ledarstipendium. Stipendiet delas ut av förbundet och
Sveriges Kyrkosångsförbund. Nomineringar ska skickas in senast 31/8.


g) Lokalavdelningar
Ingen ny information.


h) Övrigt
Ingen ny information.
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§11 Övrig information
Det kom upp på övrig information att det har varit svårt för distriktet att få tag på
kontaktuppgifter till olika lokalavdelningar och fick tipset att höra av sig till registeransvarig
för där står alltid kontaktinformation. Alltså handlade det om hur distriktet lätt ska kunna
kontakta lokalavdelningar.


BESLUTSÄRENDEN


Alma Swärdh ajournerade mötet 16:19.
Alma Swärdh öppnade mötet igen 17:08.


§12 Ansökan lokalavdelningspotten
Svenska Kyrkans Unga i Sankt Hans, Svenska Kyrkans Unga i bredvid blocket och Svenska
Kyrkans Unga i Maria Magdalena har ansökt om 10 000kr från lokalavdelningspotten för att
hyra buss. Bussen ska användas för att kunna åka till Liseberg och andra aktiviteter.


Vi tog en diskussions runda där alla fick säga vad de tyckte och tänkte om ansökan:
Det som kom upp på tal var att ansökan var lite otydlig för oss om vart pengarna ska gå till
om det främst är självaste bussen eller till själva arrangemanget på Liseberg. En sak som togs
upp i diskussionen är att Lunds lokalavdelningar endast vill utföra detta med sina egna
ungdomar och eftersom det innefattar tre lokalavdelningar följer det tekniskt sätt det kriteriet
för lokalavdelningspotten. Vi vill också förstå hur en bussresa kan ge gemenskap och vad
som görs på bussresan för gemenskapens skull. Det kom också upp på tal att på Liseberg är
det sällan att stora grupper tillsammans går till en attraktion och står i kö utan att det
förmodligen kommer att ske uppdelningar och att kompisar går med kompisar. Återigen
kommer frågan tillbaka hur det bidrar till gemenskap. Sen gick funderingar till om inte tåg är
ett billigare resealternativ om de bara ska till Liseberg samt att det kan ge samma bidrag till
gemenskap. Vi kom också fram till att vi hellre ser att pengarna går till själva aktiviteten än
bussen på grund av att gemenskapen inte kommer genom en bussresa utan från vad man gör
tillsammans. Sen dök det upp några frågor om vad som menas med “Möjlighet att se mer av
Göteborg”, vad är det som de vill se mer av? Vad i ärendet har Kristus i centrum som står
med i Svenska Kyrkans Ungas syftesparagraf? Dessa frågor kom upp då formuleringen inte
följer syftesparagrafen som är det största problemet med ansökan.


Ett förslag som togs upp är att de ansökande ska få möjligheten att utveckla och vara mer
specifika till vart pengarna ska gå. Vi kände att det var otydlighet i det och vid bättre
förståelse om vart pengarna ska gå gör det lättare för oss i styrelsen att ta ett rättvist beslut.
Med en möjlighet till komplettering menas det fram till vårt nästa möte den 16-18 augusti och







SVENSKA KYRKANS UNGA I LUNDS STIFT
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL FÖR DISTRIKTSSTYRELSEN


Sammanträdesdatum: 2024-07-14 kl. 14.56-17.32
Plats: Hemma hos ordförande Sida: 7/7


därför får kompletteringen gärna lämnas in någon dag innan.


DS tar följande
BESLUT
Att: ge Alma Swärdh i uppdrag att fråga ansökande om komplettering på ansökan.
Att: bordlägga ärendet till nästa beslutande möte.


AVSLUTANDE
§13 Nästa möte
Nästa planerade möte är den 16-18 augusti på Petersgården i Lund.


§14 Övriga frågor
Ingen ny information


§15 Mötets avslutande
Mötesordförande Alma Swärdh avslutar mötet 17:32.


BILAGOR
Bilaga 1 - Föredragningslistan
Bilaga 2 - Beredande dokument inför Distriktsstyrelsemöte
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